
Kaupungin toimialojen ja seurakuntayhtymän ajankohtaiset asiat

Vanhusneuvoston asiantuntijaedustajat Vantaan kaupungin eri toimialoilta sekä Vantaan
seurakuntayhtymästä esittelevät lyhyesti oman toimialansa/seurakuntayhtymän ajankohtaisia asioita,
jotka saattaisivat kiinnostaa vanhusneuvostoa.

Kaupungin toimialaedustajat 1.1.2020 alkaen:

Varsinainen edustaja Varaedustaja

Sosiaali- ja terveydenhuollon toimiala
Minna Lahnalampi-Lahtinen

Sosiaali- ja terveydenhuollon toimiala
Taina Kulmala, toimintaterapian esimies

Kaupunkiympäristön toimiala
Emmi Pasanen, liikennejärjestelmäinsinööri

Kaupunkiympäristön toimiala
Petteri Hankivuo, kiinteistökehityspäällikkö

Kaupunkikulttuurin toimiala
Jutta Hakala, kulttuurituottaja

Kaupunkikulttuurin toimiala
Anne Pakarinen, erityisliikunnan suunnittelija

Kasvatuksen ja oppimisen toimiala
tuleva ruotsinkielisten palveluiden 
koordinaattori (valitaan tammikuussa 2020)

Kasvatuksen ja oppimisen toimiala
Anders Vikström, ruotsinkielisen palvelualueen 
johtaja
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Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely:
Kaupunkikulttuuri: kulttuurituottaja Jutta Hakala kertoi, että suunnitelmissa on toteuttaa 
taidenäyttelyitä palvelutaloissa, viedä hyvinvointia ja kulttuuria palvelutalojen lisäksi myös asukastiloihin,
ja järjestää toukokuussa hyvinvointiviikko, josta hän tiedottaa vanhusneuvostolle myöhemmin lisää.

Sosiaali- ja terveyspalvelut: vanhus- ja vammaispalvelujen johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen kertoi, 
että sosiaali- ja terveydenhuollon asiakasmaksut ovat käsiteltävänä 20.1.2020 sosiaali- ja 
terveyslautakunnassa. Esitysdiat lisätään vanhusneuvoston Extranettiin. Lahnalampi-Lahtinen muistutti 
lisäksi siitä, että myös muiden kuin sosiaali- ja terveydenhuollon toimialojen tulisi muistaa tuoda 
ikäihmisiä ja vammaisia ihmisiä koskevat asiat neuvostoihin tiedoksi.

Vantaan seurakuntayhtymä: vanhus- ja seniorityön diakoni Mariela Salminen kertoi, että 
seurakuntayhtymän terveyden ja hyvinvoinnin edistämisen hanke on mahdollisesti jatkumassa, ja että 
vuonna 2018 tehty seniorityön käsikirja aiotaan päivittää. Suunnitteilla on myös selvitys siitä, mitä 
vanhustyö on tulevaisuudessa, ja tähän Salminen kertoi kuulevansa kommentteja mielellään myös 
vanhusneuvostolta.


